
 
Bestuursverslag 2024 

In 2024 is bestuur in ongewijzigde samenstelling gecontinueerd, dat wil zeggen met Lianne als Secretaris, 

Lenie als Penningmeester, Maria als bestuurslid met Licht op groen in portefeuille, aangevuld met Marthe, 

Wijnand en de coördinatoren van de werkgroepen als mede bestuursleden, waarvan Wilma, Dirk-Jan, Jack, 

Digna en Renée veelal deelnemen aan de bestuursvergaderingen en tenslotte ik. 

Het bestuur is dit jaar, naast de algemene ledenvergadering op 25 januari, 9 maal bijeengeweest, waarvan 6 

reguliere bestuursvergaderingen en nog enkele met specifieke thema’s zoals visie en website. 

 

Ontwikkelingen en activiteiten vanuit het bestuur:  

Afgelopen jaar mochten we opnieuw rekenen op de inzet, deskundigheid en enthousiasme van onze 

coördinatoren en vrijwilligers. Vanuit het bestuur willen we ook bij deze gelegenheid onze blijdschap en 

trots hierover uitspreken. 

Deelname aan de Rabo-Clubsupport leverde in 2024 300 euro op. Vanuit de gemeente Tholen ontvingen we 

eveneens 300,- euro voor onze bijdrage aan de natuurwaardenkaart. De overige financiële zaken horen we 

straks van onze penningmeester. 

Naast de activiteiten van de diverse werkgroepen hebben we ons afgelopen jaar bezig gehouden met de 

visie op onze activiteiten. We hebben hier diverse keren over gesproken in de bestuursvergaderingen, een 

enquête bij de leden uitgezet en een ledenbijeenkomst gehouden op 16 mei.  

We hebben hierbij onze doelstelling (volgens de verenigingsstatuten) geëvalueerd en vooruitgeblikt op de 

toekomst. We zien dat leden betrokken bij de natuurverenging vanuit liefde en interesse voor de natuur. De 

activiteiten worden over het algemeen zeer gewaardeerd, dit geldt met name voor de excursies, 

werkgroepen, werkgroep-activiteiten en het verenigingsblad. Leden waarderen ook de onderlinge sfeer en 

het delen van kennis met elkaar. 

Verbetermogelijkheden worden gezien in meer bekendheid voor de diverse activiteiten en het meer 

betrekken van mensen binnen en buiten de vereniging. Ook samenwerking met andere maatschappelijke 

organisaties en meer activiteiten voor de jeugd zijn zaken waar we ons meer mee bezig zullen gaan houden. 

Het samenwerken tussen de diverse werkgroepen om elkaar zodoende te versterken heeft eveneens onze 

aandacht.  

Ook de vernieuwing van de website heeft wel een aanzet gehad maar dit zal komend jaar vervolgd gaan 

worden. De urgentie is ook vanuit de visie-bijeenkomsten benadrukt.   

 

Zoals in het voorwoord van Licht op groen werd samengevat wordt de natuurvereniging breed gewaardeerd 

en zit de verbetering vooral in het betrekken van de eigen leden en de omgeving. 

Aangezien deze evaluatie en verbetermogelijkheden grotendeels bepalend zijn voor de vervolgstappen in 

het uitwerken van deze visie en toekomstplannen bied ik graag gelegenheid voor vragen en opmerkingen. 

 

 

 



Binnenkort zullen we de werkgroepen benaderen met de vraag hoe ze kunnen bijdragen aan de 

verbetermogelijkheden en wat hiervoor nodig is.  

 

Vanwege de veelheid en diversiteit aan projecten waarbij soms ook externe financiering is betrokken 

hebben we een werkwijze opgezet waarbij de voortgang en eventuele risico’s van projecten beter te volgen 

zijn. Deze wordt momenteel beproefd en geëvalueerd. 

Ten aanzien van het onderhoud van Alteklein is incidenteel geld beschikbaar vanuit sponsoring, om 

sommige werkzaamheden uit te besteden. We zijn nog in onderhandeling met Rijksvastgoedbeheer en 

provincie om deze financiën structureel op te lossen.   

 
 
Ledenaantal: 

Ledenaantal: 115 per 1 januari 2021 en 126 per 31 december 2021    

Ledenaantal 126 per 1 januari 2022 en 133 per 31 december 2022  

Ledenaantal 133 per 1 januari 2023 en 164 per 31 december 2023  

Ledenaantal 164 per 1 januari 2024 en 189 per 31 december 2024  

 

Activiteiten buiten de Natuurvereniging waar we aan hebben deelgenomen zijn: 

Omgevingsvisie Tholen; inmiddels is deze vastgesteld nadat in 2024 een uitgebreide heroverweging hieraan 

is vooraf gegaan, waarbij opnieuw belanghebbenden gehoord zijn en de agrarische belangen zwaarder zijn 

meegenomen.  

Provinciale Zeeuwse Regiodialoog stikstof, ofwel de stikstofplannen: deze plannen die we in 2023 en 2024 

ontwikkelden zijn geschrapt vanuit de landelijke overheid. 

Inmiddels wordt vanuit de gemeente gewerkt aan een landschapsvisie, waarbij we als Natuurvereniging 

eveneens als samenwerkingspartner betrokken worden. 

 

Rob Duijm, voorzitter 


